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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u utorak, 06.06.2023. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 25. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnice Monica Derocchi, Sanja 
Radolović i vijećnik Ardemio Zimolo, opravdali izostanak sa današnje sjednice. Gospodin 
Žagar će malo kasniti, i očekujemo vijećnika Boljunčića. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 

2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-mir.m.  

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  

4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović–mir. mandata 

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. MIHA PAUS MOŽEMO  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP Odsutna 

10. IGOR BELAS SDP  

11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mir. mandata 

12. ELENA PUH BELCI IDS-DDI  
13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mir. mandata  
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-DDI J.Černjul-mirovanje mandata  
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-DDI Odsutan 
16. GORDANA FERENČIĆ ZELENI M.Brajuha-ostavka 

17. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  

18. MONICA DEROCCHI IDS-DDI Odsutna 
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata  

21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na 25. 
sjednici prisutno 17 od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
Tijekom utvrđivanja dnevnog reda stigao je Valter Boljunčić te tijekom vijećničkih pitanja 
Ivan Žagar pa je prisutno 19 vijećnika. 
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PREDSJEDNICA POZDRAVLJA sudionike sjednice. 
- Filip Zoričić GRADONAČELNIK GRADA PULE 
- Ivona Močenić i Bruno Cergnul, ZAMJENICI GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- GLEDATELJE koji prate sjednicu putem TV Nove ili „uživo“ na mrežnim stranicama Grada 
Pule i i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i po ovlaštenju 
Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DRAŽEN STEPANOV, informatičar   
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o.  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o. (opr odsutna) 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula  
MARKO KRVOPIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
GORDANA ŽMAK, direktorica Tržnica d.o.o. - odsutna  
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica DV Pula - odsutna 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda (odsutna) 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
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PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA:  
Prije utvrđivanja dnevnog reda želim vas informirati da je Klub vijećnika IDS-DDI poslao 
dana 06.06.2023. obavijest o promjeni sastava Kluba vijećnika kojeg sada čine: Elena Puh 
Belci, Valter Boljunčić, Ardemio Zimolo i Monica Derocchi, a predsjednica Kluba je Elena 
Puh Belci. 
Također je Marin Lerotić dao Izjavu da dalje u Vijeću djeluje kao nezavisni vijećnik.  
 
Nadalje, radi znanja vijećnicima, na tablet je dostavljeno sljedeće očitovanje: 

- Povodom nedavne predstavke stranke Možemo! na rad Gradonačelnika Filipa 
Zoričića u vezi polugodišnjih Izvješća o radu, a koju prijavu su uputili Ministarstvu pravosuđa 
i uprave, navodeći - „da stručne službe Grada Pule Gradskom vijeću dostavljaju polugodišnja 
izvješća o radu Gradonačelnika, ali ta izvješća Gradonačelnik ne predlaže kao točku dnevnog 
reda“, primili smo i odgovor Ministarstva od 8. svibnja 2023. godine.  

Važno je ovom prilikom istaknuti, radi znanja vijećnicima i radi javnosti, da je 
Ministarstvo pravosuđa i uprave potvrdilo da stručne službe Grada i Gradonačelnik rade 
ispravno, u skladu sa pozitivnim Zakonima, kada vijećnicima podnose na znanje Polugodišnje 
izvješće o radu Gradonačelnika i to u rokovima i na način kako je utvrđeno člankom 63. 
stavak 1. Statuta.  
Znači, kako kaže Ministarstvo, u Zakonu nije nigdje propisana obaveza da se o izvješću 
raspravlja i glasa na gradskom vijeću, već je samo utvrđena obaveza da Gradonačelnik dva 
puta godišnje podnosi Gradskom vijeću izvješće. Jedinicama lokalne samouprave prepušteno 
je da svojim statutima reguliraju način postupanja i rokove u vezi izvješća. Upravo na taj 
način, Statutom Grada Pule utvrđeni su rokovi u kojima se Izvješća Gradonačelnika podnose 
na znanje vijećnicima, bez obaveze rasprave i glasanja o istima na Gradskom vijeću. 

Znači, pod pojmom „podnositi“ u smislu Statuta Grada Pule, podrazumijeva se: 
- predati nekome nešto ili uputiti kakav pisani podnesak službenom tijelu, odnosno u 
konkretnom slučaju – akt Izvješće o radu Gradonačelnika. Upravo se zbog toga na Gradskom 
vijeću nije raspravljalo i glasalo o Izvješću o radu gradonačelnika. 
 
Eto toliko, ... rad Gradonačelnika je javan, transparentan i svi doneseni akti i proračunske 
transakcije javno su dostupne i vidljive građanima i zainteresiranim osobama, jer su objavljene 
na internetskim stranicama Grada. 
Osim toga, svi opći akti koji čine Izvješće o radu Gradonačelnika, bili su već na razmatranju i 
odlučivanju tijekom godine na sjednicama Gradskog vijeća pa nema potrebe ponavljati 
proceduru ponovnom raspravom o njima. 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 25. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 26. 
svibnja 2023. godine. 
 
Dana 06.06.2023.g., Gradonačelnik kao predlagatelj akta podnio je Amandman na prijedlog 
Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pule-Pola, pa ćemo detaljnije 
obrazloženje čuti pod tom točkom dnevnog reda. Amandman vam je dostavljen na tablet. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
-  Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i 
stambene odnose, Odbor za plan i financije, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za razvoj, 
Odbor za međunarodnu suradnju i Odbor za izbor i imenovanja. 
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Dana 05.06.2023.g., zaprimljen je prijedlog „Kluba MOŽEMO!“ za dopunu dnevnog reda sa 
točkom: 
    -„Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama na području Grada Pule-
Pola“ 
 
Prijedlog je podnesen sukladno Poslovniku, u roku i od strane ovlaštenog predlagatelja. 
 
Povodom prijedloga dopune dnevnog reda izvršena je konzultacija s nadležnim upravnim 
odjelom za komunalni sustav koji je dao očitovanje, pa evo ukratko: 
„Na sjednici Gradskog vijeća održanoj dana 26. listopada 2016. godine donesena je Odluka o 
izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama, objavljena u Službenim novinama 
Grada Pule broj 09/16. 
Sastavni dio navedene Odluke čini Popis nerazvrstanih cesta, a na kojem se već nalazi čestica 
koju predlažete da se uvrsti u novi Popis. Navedeni Popis smo Vam već dostavili putem e-
maila pa ga ovim putem ne prilažemo ponovo. Slijedom navedenog, Grad Pula je već stvorio 
preduvjet za upis predmetne nekretnine kao nerazvrstane ceste sa statusom javnog dobra u 
općoj uporabi. Budući je Zakon o cestama definirao što predstavlja nerazvrstanu cestu, to nije 
sporno kako je Vaš prijedlog valjan.” 
Informirana sam da vam je nadležni upravni odjel jučer poslao obrazloženje i razloge da nije 
potrebno dopuniti dnevni red, pa molim Klub Možemo! da se izjasnite 
- da li prihvaćate obrazloženje i povlačite svoj prijedlog dopune dnevnog reda? 

 
DUŠICA RADOJČIĆ (MOŽEMO!) 
Pa evo, ja bih samo tim povodom željela reći kako smo, zapravo, dokazali ono što smo i željeli 
dokazati, a to je da su one čestice koje su u procesu pretvorbe i privatizacije pulske Cementare 
ušle u privatno vlasništvo pulske Cementare, a zapravo su bile dio javne, komunalne 
infrastrukture, poput pročistača ili poput skulpture Močenijeve, šumskog zemljišta i tako dalje. 
Postoje pravne osnove da postanu javno vlasništvo i neotuđivo javno dobro, tako da mi 
ODUSTAJEMO od dopune dnevnog reda, zato što smo dokazali nešto što bi Grad Pula trebao 
češće raditi. Nama jedino nije jasno zbog čega se za upis javnog vlasništva treba čekati sedam 
godina jer je u zemljišnim knjigama ta čestica, ta konkretna, još uvijek u privatnom vlasništvu. 
Nadamo se da će Grad pokrenuti sve radnje koje su potrebne da se isto napravi za gradski 
pročistač, za sportsko-rekreacijski centar Valkane i za sve ono za što postoji pravna osnova da 
Grad Pula uđe u vlasništvo. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA 
Stavljam na glasanje dnevni red 25. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 26. svibnja 
2023. sa 12 točaka dnevnog reda. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Evo, imam povredu Poslovnika. Prema Poslovniku imam tri minute pa ću vas zamoliti za malo 
strpljenja. 12. točka dnevnog reda sadrži samo informaciju o Sporazumu o suradnji koji je 
potpisao Gradonačelnik s gradom Lavovom. S obzirom da se radi o informaciji nakon već 
potpisanog Sporazuma zaključujem da u 12. točci nije predviđena ni rasprava ni glasanje. 
Potpisivanjem takvog Sporazuma bez prethodne odluke gradskog vijeća Gradonačelnik je 
prekoračio svoje ovlasti. O sklapanju Sporazuma doznali smo iz medija, što je za jedno 
gradsko vijeće neprihvatljivo. Zato ne možemo primiti samo informaciju o sklapanju 
Sporazuma. Najprije moramo čuti povod i obrazloženje za pokretanje suradnje s tim gradom, 
objašnjenje namjeravanih oblika suradnje, kao i pozivom na organiziranje rehabilitacije 
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ukrajinskih ranjenika i odmora djece u Puli. Nakon toga je potrebna rasprava i glasanje o 
prijedlogu. Zato je 12. točku dnevnog reda potrebno promijeniti u „Prijedlog Odluke o 
prihvaćanju potpisanog Sporazuma o suradnji s gradom Lavovom”.  
Zakon o lokalnoj i područnoj samoupravi nadležno sklapanje sporazuma u suradnji s 
gradovima u inozemstvu jasno daje isključivo predstavničkom tijelu. Statut Grada Pule 
također nedvojbeno isto ponavlja, poput Zakona o lokalnoj samoupravi, odnosno suradnja 
Grada Pule s općinama, gradovima, regijama i međunarodnom suradnjom je u nadležnosti 
gradskog vijeća. Želim istaknuti da smatramo da ugroženim ratnim zbivanjima u Ukrajini 
trebamo pomoći i da vjerujemo kako bi tu suradnju gradsko vijeće i potvrdilo. To se međutim, 
ne smije činiti suprotno Zakonu i Statutu, odnosno nepoštivanjem procedure. Izgleda da ovom 
Gradskom vijeću i Gradonačelniku potrebno posebno isticati i naglašavati da je upravo 
poštivanje procedura sam temelj demokratskog društva. Izgovor da Gradonačelnik nije izravno 
dogovorio konkretne aktivnosti i da potpisani sporazum ne obaveze na obligatorno postupanje 
nije prihvatljiv jer znamo da i načelni sporazumi moraju prethodno na suglasnost gradskom 
vijeću. To jasno stoji u Statutu.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospđo Radojčić...molim vas... 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Tri minute nisu još prošle. 
Kao primjer dajem riječko gradsko vijeće na kojem je 25. svibnja Grad Rijeka usvojio 
prijedlog gradonačelnika o sklapanju sličnog Sporazuma o prijateljstvu i suradnji sa Tuzlom. 
U obrazloženju tog Sporazuma stoji da je cilj sporazuma unapređenje prijateljstva i suradnje 
između gradova i doprinos razvoju prijateljskih odnosa. Dakle, nema nikakav obligatorni 
karakter, a išlo je prethodno na gradsko vijeće. I podsjećam Predsjednicu da je prema čl. 75. 
Poslovnika ovom iznesenom prigovoru dužna dati objašnjenje. Naime, objašnjenje smo vas 
tražili i pisanim putem, ali nam niste odgovorili već ste odgovaranje prepustili stručnoj služi 
koja je potpisala odgovor. Time ste pokazali potpuno nerazumijevanje diobe vlasti. 
 
PREDSJEDNICA 
Kad ta točka dođe na dnevni red, onda ćete imati priliku raspravljati. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Tri minute imam za predstavku, tri minute nisu prošle. Nemojte mi uskraćivati prava koja su 
mi osigurana Poslovnikom.  
 
PREDSJEDNICA 
Lijepo vas molim, mogli ste dati Amandman, a o dnevnom redu se ne raspravlja. A kad dođe 
ta točka dnevnog reda .... 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ma vi ne poznajete Poslovnik. Dajte se, molim vas, informirajte. 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
...a kad dođe točka dnevnog reda smatrat ću da ovo što ste sada pričali je u ime Kluba i da ste 
zadovoljili tri minute. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Vi ne možete ništa smatrati takve vrste.  
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PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Gospodin Rašula, izvolite. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Neću ugasiti mikrofon, neka oni ugase.  
 
PREDSJEDNICA 
Znači, nitko nema pravo razgovora, ni tumačenja nečega nego samo vi, ali u pitanju je dnevni 
red. Gospodin Rašula, molim vas... 
 
MILAN RAŠULA 
Samo da dam doprinos u izglasavanju dnevnog reda. 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Može. 
 
MILAN RAŠULA 
Hvala. Nesporno je ovo što kolegica Radojčić iznosi i to doista jeste tako i po Statutu i po 
našem Poslovniku. Međutim, ono što ste vi slali nama kao vijećnicima, ono što se naziva 
Sporazum nema klasifikacijsku oznaku, nema urudžbeni broj, nema datum, ... 
 
PREDSJEDNICA 
Ma sada nije to. Gospodin Rašula... 
  
MILAN RAŠULA 
... nema službeni memorandum Grada Pula, službeni memorandum Grada Lavova, nema 
pečata ili elektronskog zapisa koji odgovara pečatu. Prema tome, ja, kao vijećnik, ovo što ste 
mi dostavili na tablet, smatram pismom namere, to za mene nije Sporazum. A u svakom 
slučaju kada se bude konkretizirao sporazum, doći će pretpostavljam na gradsko vijeće. Druga 
stvar, isto doprinos na ovo tumačenje, da ne ispadne da se čuje samo jedna strana ili jedna 
istina, država Hrvatska i država Ukrajina potpisale su međunarodni bilateralni ugovor koji je 
2003. godine pretočen u zakon. U tom Zakonu piše, ja bih zamolio kolege sve i kolegice, ne 
samo iz platforme Možemo! ili političke stranke Možemo! Da pročitaju Zakon i da vide šta 
piše recimo u odredi čl. 11. tog Zakona. Prema tome, ako raspravljamo o ovome što ste nam 
poslali na talbete, to za mene nije nikakav akt koji je izašao iz ovog grada, to je nekakvo 
pismo namere.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
(povreda Poslovnika) 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Molim vas, nastavljamo dalje. 
 
Stavljam na glasanje Dnevni red 25. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 26. svibnja 
2023. sa 12 točaka Dnevnog reda. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova “ZA” i 4 glasa “PROTIV” usvojilo predloženi Dnevni red 25. 
 sjednice Gradskog vijeća 
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D N E V N I  R E D 
 
 1.  Vijećnička pitanja 
 2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 24. sjednice Gradskog vijeća od  
25.04.2023.godine 

3. Donošenje Strategije razvoja urbanog područja Pula za razdoblje od 2021. do 
2027. godine i Akcijskog plana za provedbu Strategije  

4. Donošenje Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pula-Pola  
5. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Pula-Pola za 2023. godinu  
6. Donošenje Slike zdravlja Grada Pula-Pola 2022. 
7. Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi  
8. Donošenje Odluke o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 

2023. godinu  
9. Donošenje Odluke o prijedlogu kandidatkinje za članicu Upravnog vijeća 

Dječjeg vrtića “Mali svijet” Pula  
10. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i 

dopuna Statuta Pučkog otvorenog učilišta Pula  
11. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne 

usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Pula-Pola  
 12.  Informacija o Sporazumu o suradnji između Lviv (Ukrajina) i Pula-Pola 
(Republika Hrvatska) 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na prethodnoj, 24. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 
1. SEAN SOLDATIĆ 
2. MIHA PAUS 
3. ARDEMIO ZIMOLO 
4. VALTER BOLJUNČIĆ 
5. MILAN RAŠULA 
6. SANJA RADOLOVIĆ 
7. DUŠANKO BABIĆ 
8. JURAJ KOVAČEVIĆ 
9. MARIN LEROTIĆ 
10. IVAN ŽAGAR 
11. VITO PAOLETIĆ 
12. DRAGO MARIĆ 
13. GORDANA FERENČIĆ 
 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Nadam se da će rasprava i sve teći malo ležernije, da neće biti previše nervoze jer ne dolikuje 
gradskom vijeću takav nastup vijećnika odmah u početku. Jedno je povreda Poslovnika, a 
drugo je način na koje se ono zahtijeva.  
Krećem sa svojim pitanjem. Nedavnim potpisivanjem Ugovora vrijednog 57 milijuna eura 
započela je realizacija Aglomeracije Pula-Sjever, a što predstavlja primjer uspješne projektne 
suradnje za dobrobit svih naših Puležana na što je pulski HDZ ponosan. Pulski i istarski HDZ-
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ejci, kako nas u žargonu Puležani zovu, nisu skloni prilikom rješavanja lokalnih i komunalnih 
problema teorijama zavjere, kao izlici da se stopira razvoj grada Pule i realizacija komunalnih 
projekata. A čemu je, nažalost, učestalo sklona jedna politička opcija u ovom gradskom vijeću. 
Treba ovom prilikom napomenuti da je puno ljudi i političkih opcija, u nekoliko mandata, 
sudjelovalo u pripremi projekata Aglomeracije Pula-Sjever, kao i ključnu ulogu Hrvatskih 
voda i Ministarstva gospodarstva koji su neumorno radili da se riješi glavni problem, a to je da 
se već raspisani natječaj zadrži u propisanom okviru i ključno, unutar mehanizma financiranja 
Europske unije, a da se fekalni mulj sa pročišćivača Pula-Sjever ne mora odlagati na lokaciji 
Kaštijun, kako je prvotno bilo predviđeno. Ponosni smo, kao stranka, što smo dali inicijativu i 
aktivno sudjelovali u pronalaženju rješenja, čime smo ujedno riješili gorući problem juga 
puljštine, omogućivši i našim susjedima u Općini Medulin da bez potencijalnog smrada 
fekalnog mulja nastave sa razvojem svoje općine. Također ćemo dati, kao stranka, snažnu 
potporu projektu obnove pulskog lukobrana koja vrlo brzo slijedi. Stoga, gospodine 
Gradonačelniče, možete li nam reći koji je prvi sljedeći operativni korak u realizaciji projekta 
Aglomeracije Pula-Sjever sa ciljem kvalitetnije komunalne usluge Puležanima?  
Imam i drugo pitanje. Svjedoci smo devastacije autohtonog krajobraza bespravnom gradnjom. 
Nažalost, i kad se radi sa papirima, gradi se neprimjerene građevine koje se ne uklapaju u 
istarski i primorski krajobraz. Stoga vas pitam Gradonačelniče: da li će se Grad Pula priključiti 
općinama i gradovima u Istarskoj županiji koji su ograničili izgradnju ravnih krovova koji 
nagrđuju autohtoni krajobraz Pule i puljštine? Zahvaljujem. 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Evo, zahvaljujem se na pitanju. Da, prošli tjedan, odnosno 31.05.2023. potpisan je i naš 
famozni ugovor  o dodjeli bespovratnih sredstava za Aglomeraciju Pula-Sjever, čija je 
vrijednost 57 milijuna eura s PDV-om, što je realizacija projekta koji je krenuo 2014. godine i 
kao što ste rekli, tih 9 godina se aktivno radilo. Evo, mi smo ga na kraju uspjeli izrealizirati i 
zaključiti. Još ću se jednom ovim putem i zahvaliti stvarno i Ministarstvu gospodarstva i 
Hrvatskim vodama, a i svim kolegama koji su radili na tome. Aglomeracija Pula-Sjever 
sufinancirana je iz Nacionalnog plana otpornosti i oporavka što nam uvjetuje to da moramo do 
šestog mjeseca 2026. odraditi sve potrebne aktivnosti i radnje na njoj. Da ubrzamo sam proces 
početka radova, mi smo već aktivno krenuli godinu dana unazad sa pripremama kompletne 
natječajne dokumentacije i objavili dokumentaciju za izvođenje radova, znači, za izgradnju 
uređaja za pročišćavanje otpadnih voda, usluge nadzora i usluge vođenja projekta i izgradnju 
samog sustava odvodnje i vodoopskrbe sa evaluacijama ponuda za izgradnju uređaja i usluge 
nadzora i upravljanja smo pri kraju i kroz šesti mjesec ćemo donijeti odluke o odabiru, dok 
19.06. otvaramo ponude za radove sa izgradnju same kanalizacije i vodoopskrbe. Tako da, 
evo, ako bude sve u redu i po planu, na jesen krećemo intenzivno s radovima i čekaju nas dvije 
i pol godine intenzivnih radova. Znači, evo, to je nekakav plan, odnosno to je status s 
Aglomeracijom gdje jesmo. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, hvala na pitanju kolega. Vi znate da kreću izmjene i dopune GUP-a. Pula je urbano 
područje, jel' tako? Ne govorimo, za razliku od ruralnih područja. Određena područja ćemo 
razlikovati po tipologiji gradnje, tako da, evo, vjerujem da ćemo i u tom segmentu također biti 
na tom putu. Ukratko o tome, a kad budu izmjene i dopune znat ćete detalje zasigurno. 
Hvala na pitanju. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Samo jedan kratak odgovor, komentar. Što se tiče ravnih krovova, znači ne radi se o zabrani, 
radi se samo o primjerenom, odnosno adekvatnom ograničenju izgradnje sa ravnim 
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krovovima. Gdje se radi o poslovnim objektima ili centru grada, to je druga stvar, ali ako se 
radi o primorskom dijelu ili negdje gdje je već autohtoni krajobraz, mislim da ga ne bi smjelo 
nagrditi, tu bi trebalo to regulirati. Zahvaljujem. 
 
MIHA PAUS 
Imam dva pitanja za pročelnicu Ademi. 
Prvo je: 22.05. je objavljen poziv za nabavu automobila putem leasinga u iznosu od 200.000 
eura + PDV. Dakle, sedam vozila od 22.000 eura sa PDV-om. Nešto manje od 28.000 eura i 4 
vozila od 11.000 eura s PDV-om, nešto više od 14.000 eura. Trajanje leasinga je 3 godine. Pa 
nas zanima da li se može dobiti nekakva detaljna analiza isplativosti leasinga u odnosu na 
kupovinu s obzirom da se radi o zbilja visokim cijenama pa nas zanima na temelju čega je 
odlučeno da se ide na leasing, a ne na kupnju? Nakon što je kupljeno je onda i imovina Grada. 
A drugo pitanje je vezano za ulicu Prolaz naše sloge. Stanari su nam se javili da su pitali 
Predsjednicu gradskog vijeća, ali od nje nisu dobili nikakav odgovor, pa evo, onda ćemo pitati 
mi. Njih zanima zašto komunalni redari tamo dijele kazne, a nije postavljen nikakav znak koji 
regulira parking u toj ulici? I zanima ih i gdje bi se oni u biti trebali parkirati? Na željezničkoj 
stanici ili negdje tako. 
 
VESNA SAJIĆ 
Vezano za javnu nabavu za najam službenih vozila, kao što ste rekli, objavljen je najam za 11 
službenih vozila, koliko ih Grad ima i sada u najmu za službene potrebe, i to najveći dio tih 
službenih vozila je, u biti, za potrebe komunalnih redara, odnosno službenika koji rade na 
terenu, obilazi gradilišta. Ovaj vid, zapravo, najma vozila, a ne kupnje, pokazao se kao puno 
bolji model jer kupnjom vozila preuzimaju se svi troškovi koji su potrebni za samo vozilo, 
registracija, zamjena guma, održavanje. Međutim, ti troškovi su uključeni u najam samih 
vozila. Kupnjom vozila oni postaju imovina Grada, međutim, svi ti drugi zavisni troškovi su u 
obvezi Grad iz svojih sredstava financirati. U slučaju bilo kojih kvara i ostalo, automatski se 
dobiva i zamjenska vozila, tako da cijene svih troškova i najma, ali i troškova kupnje vozila su 
porasli. Tako u odnosu i na ranije godine su porasli, međutim, nadamo se da će po 
provedenom postupku, da će cijene biti i niže od navedenih u samom tenderu o čemu ćete biti 
obaviješteni, odnosno bit će na stranicama kako Grada Pule tako i u elektroničkom oglasniku 
za javnu nabavu. 
Hvala. 
 
ANJA ADEMI 
Hvala na pitanju. Vezano uz Prolaz naša sloga, on je definiran kao nerazvrstana cesta. S 
obzirom da je i dvosmjerna ulica nema nikakve uvjete koje bi ta nerazvrstana cesta ispunjavala 
da je tamo dozvoljen parking. Inače, prvi dio Prolaza naša sloga je pristupni put do parkirališta 
jedne tvrtke, a za drugi dio ceste, iako je nerazvrstana, planiramo je proglasiti pješačkim 
prolazom. A što se tiče gdje da ti ljudi parkiraju, također, kao i svi stanari Starog grada, tj. te 
zone, prema Odluci mogu birati da li će parkirati sad, ne znam, iz kojeg dijela su ljudi zvali, 
sukladno Odluci o parkiranju mogu kupiti parkirnu kartu. Evo, hvala.  
 
MIHA PAUS 
Komentar više. Mi se samo nadamo da ćemo svejedno nekakvu analizu što se tiče prvog 
pitanja za leasing dobiti jer ne znamo točno o kojim se vozilima radi i koliki su ti troškovi 
održavanja, znači, gorivo, servis. Djeluje mi, ne znam, to se treba analizirati, mora postojati 
neka analiza iza toga da je možemo i vidjeti, tako da se nadamo da ćemo i to dobit nakon što 
se završi javna nabava. A vezano za ovo drugo, očito ljudima treba onda staviti neki znak gdje 
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će biti jasno naznačeno da se tamo ne smije parkirati, jer toga nema. Oni su parkirali i dobili 
su kaznu. Tako da je očito trebalo tu ulicu iskomunicirati bolje. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ja bih imao dva pitanja za Gradonačelnika.  
Prije nego što postavim pitanje, samo evo, rekao bih da na ovo prvo pitanje što je bilo, drago 
mi je da je došao jedan projekt koji je već deset godina skoro, od 2014. godine traje i u biti 
govori o tome kako se ponekad sa zajedničkim snagama kroz duži period može puno toga 
napraviti. Nadamo se da će to biti uspješno u te dvije i pol godine, kao što je rekao i direktor 
riješeno. 
Prvo bi pitanje bilo, zbog vremenskih uvjeta prije neki dan, vidjeli smo ogromne gužve u 
gradu, a k tome imamo i dvije ulice, dakle Starih statuta i Mutilska koje su zatvorene za 
promet i koje su već trebale biti gotove, plus još nekih radova po gradu, recimo, imali smo 
prilike neki dan na kupalištu Stoja čitati, da su tek sada, iako je sezona kupanja više-manje u 
punom zamahu krenula, a radovi da će se na ove dvije ulice odužiti do sedmog mjeseca, 
možda ući u sedmi mjesec, pri čemu te ulice, naročito Mutilska su relativno i bitne ulice za 
promet u gradu jer oni koji dolaze sa Premanturske, žele ići, ne mogu kroz Mutilsku, moraju 
se usmjeriti Stankovićevom i drugim putevima. Pa da li je mogao plan te gradnje ipak biti 
nešto ranije, u vrijeme, u terminu kada nisu bile tolike gužve koje su se mogle očekivati? I da 
li sa time se može vidjeti, bilo je rečeno da će biti park and ride? Ali kao što vidimo, sada smo 
vidjeli da park and ride-a neće biti nego da će biti romobili ili bicikle električne. 
Drugo, nije toliko pitanje, koliko možda jedan prijedlog koji je upravo nakon dana Grada Pule 
sa dobitnicom gospođom Cvajner sam pričao. Bili smo svojevremeno zajedno u Povjerenstvu 
za imenovanju ulica pa izgleda da ima dosta prijedloga za imenovanje, dodjela nekakvih 
imena. Ulica baš i nema toliko puno pa je pitanje možda da li bismo mogli imati nekakve 
tematske ili parkove ili dijelove gdje bismo mogli staviti ploče, kao što je recimo Titov park 
gdje imamo više ili takvih stvari. Teško da svi zaslužni građani ovoga grada, obzirom ipak 
nam Pula nije prostorno toliko velika i da neće imati puno ulica mogu dobiti baš svoju ulicu, 
svoje šetalište, park ili nešto slično, a i neprekidno mijenjanje naziva ulica nije baš niti jako 
dobro. Ja osobno vjerojatno 90% novih naziva niti ne znam, čak ni onih prijašnjih koji su bili, 
nego tek onih još iz davnih dana. Tako da bi to moglo biti jedna od ideja da se ponekad imate 
može biti park, ne znam, umjetnika, znanstvenika, park zaslužnih ljudi za razvoj grada Pule i 
tako dalje, sa njihovim pločama. Hvala. 
 
ANJA ADEMI 
Hvala na pitanju. Jučer smo svjedočili velikim gužvama u gradu. Naravno, nakon što je bilo 
loše vrijeme pa su se turisti ih svih dijelova Istre uputili prema našem gradu, i to je ono što 
pokušavamo izbjeći. Trenutno u gradu imamo dvije važne prometnice koje su zatvorene za 
promet, Mutilska ulica koja se rekonstruira putem održavanja koje je započelo još za vrijeme 
dok je Arsenalska ulica bila zatvorena. Rok će biti produžen i ona će biti otvorena do kraja 
lipnja s obzirom na loše vrijeme, dodatne radove koje izvodimo tamo i zbog same 
kompleksnosti te također zbog toga što se naknadno uključila Hrvatska elektroprivreda. Što se 
tiče Ulice Starih statuta znate da je tamo investitor Hrvatske ceste. Tu radovi su bili planirani, 
kraj radova sredinom lipnja, radovi će kasniti možda dva ili tri dana. Tu smo znači sve u 
rokovima. Također, mi isto radimo pritisak izvođačima, znamo da je važno. Nadamo se da će 
Starih statuta biti gotovo u predviđenom roku plus dva tri dana, evo Mutilska zbog ovih 
dodatnih radova i kao što sam rekla zato što se uključio HEP i zbog same kompleksnosti. 
Kažem, tamo su bili i vodovodna mreža i odvodnja i sanacija potpornog zida. Nažalost, radovi 
će kasniti, najviše dva tjedna. Evo, hvala.  
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FILIP ZORIČIĆ 
Evo poštovani kolega Boljunčić, hvala vam na pitanju. Dakle, itekako stoji prijedlog. Baš smo 
prije nekoliko dana dobili sličan prijedlog Društva književnika gospodina Borisa Domagoja 
Biletića. Prihvaćamo inicijativu naravno i, možemo evo svi zajedno sjesti i tematski 
razgovarati što bi to značilo za naš grad. Oni su predložili književna imena i povijesna imena 
našega grada. Zasigurno bolje tematski parkovi nego mijenjanje ulica, adresa, osobnih 
iskaznica i tako dalje. Tako da, evo, itekako podržavam inicijativu i krenut ćemo prema tom 
dijelu. Hvala vam najljepša. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Evo, dakle, što se tiče ovih cesta u gradu Puli, dakle, uvijek morate računati da ćete imati puno 
posla na svakoj cesti koju radite, ako nije problem vodovoda, kanalizacije ili elektrike, onda je 
problem onda to što ćete naići na nekakvo, nasreću, nalazište, pa se uvijek mora s time uzeti to 
u obzir. A da li će ulica Starih statuta biti gotova za šest, sedam dana, meni baš ne djeluje 
izgledno, ali dobro, nadamo se da hoće. Mislim, ipak su to dvije relativno bitne ulice koje 
vode do Arene i onaj dio, onaj kružni tok se stvara prilično veliki čep. Možda drugi puta ipak 
uzeti u obzir. Nisam dobio za Kupalište Stoja, ali dobro, drugom prilikom onda, hvala. 
 
MILAN RAŠULA 
Hvala. Ako dozvolite, predsjednice, samo jednu digresiju na uvodno izlaganje kolege 
Boljunčića. Da, zaista je bila gužva, nadam se da je gospodin Bojanić uspio sve da pohendla 
oko parkinga. Naznaka sezone je sjajna  i nadam se da nećemo morati raditi kampanju „Bježi 
iz grada” ili „Bježi, via”.  
Moje današnje prvo pitanje upućujem Gradonačelniku gospodinu Filipu Zoričiću. Ako se ja 
dobro sećam, kada smo usvajali proračun za 2022. godinu, kolegica iz platforme Možemo! je 
rekla da će oni glasati za proračun, ali da nisu svi njihovi projekti sve njihove ideje uvrštene u 
proračun. Pri tome se posebno referirala na osnivanje ili formiranje javne ustanove Karlo Rojc. 
U tom smislu ide pitanje Gradonačelniku: u kojoj fazi je to? Jer vi ste na završnom obraćanju 
vijećnicama i vijećnicima rekli da se radi na tome. Ja ću podsjetiti da smo mi, ako ne jedini 
grad u regiji, a onda sigurno jedan od retkih koji ima jedan takav kapacitet, jedan takav 
objekat koji objedinjava, rekao bih i multifunkcionalno i multikulturalno potencijal ovog 
grada. Podsetit ću da su brojne udruge tamo i civilnog društva i nacionalnih manjina. Da se 
tamo priređuju i koncerti i edukativne radionice i javne tribine i zaista mislim da bi takav 
jedan vid rada i doprinosa urbanoj kulturi ili urbanom življenju ovoga grada dao, rekao bih, 
jedan doprinos.  
Drugo pitanje upućujem pročelnici za kulturu i civilno društvo, gospođi Popović Emini 
Sterpin. Nedavno je završen javni natječaj za projekte i programe sufinanciranja i financiranja 
udruga i civilnog društva. Znamo da taj natječaj objedinjuje i nacionalne manjine i udruge 
Domovinskog rata i vjerske zajednice i udruge koje se bave ekologijom i zaštitom životne 
sredine kao i udruge koje se bave ruralnim razvojem. Pa u tom smislu me zanima u kojoj fazi 
je? Jer ako budemo čekali potpisivanje ugovora, doći ćemo sigurno do negdje 01.08., 15.08., a 
tada je već ono odrađeno 50% posla. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Rašula hvala na pitanju. Rojc kao javna ustanova, kao što ste i naveli, kao što sam i 
rekao, jedan od naših zadataka da to bude. Moram vam reći također koliko je bitna činjenica 
da nam je Rojc važan je da je Rojc jedan od naših glavnih strateških projekata ako pratite novo 
razdoblje ITU mehanizma kroz europske fondove, proračun da se ulaže preko 50 milijuna eura 
u Rojc. No prije svega slijedi sveobuhvatna obnova Rojca, zgrade, okoliša i ljudi koji jesu 
itekako u to upućeni, znaju na koji način i koliko smo tome posvećeni. Moramo zgradu dovesti 
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u puno bolje statičko i infrastrukturno stanje. Prije nego što osnujemo ustanovu, upravo smo 
završili reviziju prostora u Rojcu i krećemo u prvu fazu, tj. produljenje ugovora sa urednim 
korisnicima u Rojcu. Kada sredimo prostor, kada sredimo stanje u Rojcu koje smo zatekli, 
onda ćemo ići prema Rojcu, kao ustanovi. Hvala.  
 
EMINA POPOVIĆ STERPIN 
Evo, vijećniče Rašula zahvaljujem na pitanju. Tako je, dakle, 05.05. ove godine je završena, 
odnosno bio je rok za prijavu na natječaj za dodjelu sredstava udrugama. Ja ću vam odgovoriti 
samo na dio djelatnosti iz civilnog društva koje se odnose na moj odjel, a to su nacionalne 
manjine, vjerske zajednice, sindikati i udruge proizašle iz rata, obzirom da udruge iz djela 
gospodarstva, ekologije i tako dalje su u drugim odjelima i koliko znam, tamo još uvijek su 
natječaji otvoreni. Dakle, nakon što se sastalo povjerenstvo za provjeru formalnih uvjeta, došlo 
je, čini mi se 54 prijave, nešto više od 50-ak i nakon što su provjerili formalne uvjete, evo 
24.05., prije desetak dana sastalo se i povjerenstvo za ocjenjivanje prijava. Vrednovali su sve 
prijave i evo, sad smo u postupku izrade odluke i vjerujem da će najkasnije sljedeći tjedan 
odluka, odnosno Gradonačelnik donijeti odluku koja će biti javno objavljena, nakon čega, kao 
što znate, slijedi sa korisnicima zaprimanje financijskih planova i nakon toga vrlo brzo ide 
potpisivanje ugovora. Stoga, vjerujem da do kraja ovog mjeseca bi ugovori trebali biti 
potpisani. Hvala. 
 
MILAN RAŠULA 
Ako dozvoljavate samo da se osvrnem na odgovore. Zahvalio bih se prvo gospođi Emini na 
obrazloženju. Da, to je zaista jedan proces. Pretpostavljam da se ove godine malo kasnilo zato 
što ste radili i prilagođavali uvjete, ali i iz razloga što manje-više ove udruge koje ste naveli da 
su pod kontrolom vašeg upravnog odjela neguju tu kulturu sećanja, vezuju se za određene 
datume, pa zaista u prvih sedam-osam mjeseci odrade dosta toga. Što se tiče odgovora 
Gradonačelnika, drago mi je da vam je Karlo Rojc u fokusu. Ja bih samo podsetio, budući sam 
imao ograničeno vreme za postavljanje pitanja da sam jednu sličnu, ali možda ni 30% 
kapaciteta Rojca priču videu u Berlinu kada se srušio Berlinski zid i kada se deo koji je 
pripadao Istočnoj Nemačkoj otprilike na ovakav način nekako razvijao, međutim, mislim da je 
Karlo Rojc puno i jača i kvalitetnija i sadržajno bolja priča i zaista ih treba u svakom slučaju 
podržati jer nam je u samom centru grada, gotovo ono, što se kaže u epicentru i mislim da bi to 
bilo jedno sjajno mesto i za sve naše mlade. Vidimo i da maturanti tamo već četvrtu godinu se 
okupljaju i slave svoj dan završetka srednje škole.  
Hvala vam na odgovorima.  
 
DUŠANKO BABIĆ 
Imam dva pitanja. Prvo pitanje je za pročelnicu financija gospođu Vesnu Sajić. Znamo da od 
01. siječnja iduće godine stupa nova porezna reforma pa me zanima da li ste napravili neke 
projekcije koliko će grad izgubiti novaca ukidanjem prireza? I pretpostavljam da ćete 
kompenzirati. Barem mislim da ste napravili možda neke izračune, većom stopom poreza na 
dohodak, pa me zanima koliko će to povećanje biti? I još jedno dosta važno pitanje. Da li će ta 
reforma utjecati na projekcije proračuna za 2024.? 
Drugo pitanje imam za gospodina Maria Peuška, to je član nove uprave firme koja je osnovana 
od 01.06. ove godine. Pripojena su četiri trgovačka društva, Castrum 97, Tržnica, Fratarski, 
Pula Sport, koji je osnivač Grad Pula. Zanima me koje su prve aktivnosti nakon pripajanja tih 
četiri trgovačka društva? Da li već imate neke izračune za racionalizaciju troškova i malo da 
nam kažete o tome? I još zadnje pitanje: recite mi da li imate spremno ime za novu firmu? 
Hvala. 
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VESNA SAJIĆ 
Vezano za poreznu reformu. To je svakako jedna od vrlo bitnih tema za sve jedinice lokalne 
samouprave u ovom periodu. Kao što je najavljeno iz Vlade, krenule su izmjene zakonskih 
propisa vezano za porezne propise. Tako je Vlada objavila u petak, znači prije četiri dana, na 
e-savjetovanju, izmjene zakonskih propisa i to Zakona o porezu na dohodak, Zakon o lokalnim 
porezima, izmjene Zakona o doprinosima, a sve vezano za ukidanje prireza. Ukidanje prireza, 
kao što je bilo i po medijima, najviše će pogoditi, u biti, velike gradove, koji imaju veći prirez, 
a veći prirez imaju prvenstveno iz razloga većeg iznosa financiranja, odnosno veće društvene 
infrastrukture koju ti gradovi posjeduju i sve ono što je potrebno za financiranje istog. Grad 
Pula je u prošloj godini, na ime prireza oprihodio 24.185.000,00 kuna, to je nešto više od 
3.200.000,00 eura. Ove godine je naplata poreznih prihoda poreza na dohodak veća. Razlog su 
povećanja plaća. Vidimo svakodnevno u medijima da su pritisci na poslodavce za povećanjem 
plaća, da nedostaje radnika i sa povećanim troškovima koje imamo da je taj dio poreznih 
prihoda veći, tako da je procjena da će Gradu nedostajati nekih 4 milijuna eura. To je veliki 
iznos. Čisto radi usporedbe, to je ukupan iznos koji Grad u 2023. godini izdvaja za kulturu ili 
sredstva za sport bez investicija. Znači, sve što se ulaže u sportsku zajednicu, udruge koje 
financiraju sredstva za otplatu kredita za stadion, za bazen, tako da to je jako veliki iznos. U 
ovom periodu naravno slijede intenzivni izračuni, a koji će svakako utjecati na proračun za 
iduću godinu. Moramo uzeti u obzir i vidjeti koliko će biti u konačnici povećanje poreza na 
dohodak, da li će se povećanje moći nešto iskompenzirati, da tako kažem, to smanjenje 
prireza, a svakako nije moguće povećanje nadoknaditi sve ono što grad financira. Jer u 
konačnici, smanjenjem 4 milijuna znači 4 milijuna općih prihoda, odnosno prihoda kojim se 
financiraju i vrtići i školstvo i sport, kultura, bi nedostajao u idućoj godini. Stavljena je 
mogućnost jedinicama lokalne da povećaju stope poreza na dohodak na maksimalni iznos 
prireza koji je sad dozvoljen po veličinama općina i gradova, tako da, kažem, u idućem 
periodu ćemo, radimo na tome i s obzirom da su već za mjesec, dva, slijede pripreme za 
proračun za iduću godinu i to će biti svakako naglasak i na toj odluci. Tako da, a odluku mora 
donijeti gradsko vijeće. Hvala lijepo. 
 
MARIO PERUŠKO 
Učinci pripajanja su od 01. lipnja i možemo ih podijeliti na nekakav formalni dio, odnosno 
konstituiranje novog nadzornog odbora u idućih 30 dana, knjiženje na nekretnine drugih 
društava, znači prijenos na Pula Sport i utvrđivanje novih financijskih planova koji će 
objediniti sva četiri društva. Možemo ih dalje podijeliti na nekakve organizacijske učinke. 
Inače to Pula Sport, možemo ga nazvati da je novo društvo, obzirom da dobila nove 
djelatnosti, imati će 8 djelatnosti i 26 profitnih centara. To će zahtijevati naravno i potpunu 
reorganizaciju društva koje se nadamo da ćemo napraviti čim prije, zakonski u idućih 12 
mjeseci. A imat će neke prihode i rashode od oko 5 milijuna eura. Postavili ste mi pitanje o 
učincima pripajanja. Većina društava je već odradila predradnje za pripajanje. Znači, 
racionalizacija poslovanja. Tako da je veći dio toga već i odrađen, a mi imamo procjene već 
sada da u idućih 12 mjeseci će biti učinci minimalno 100 tisuća eura. Ne znam, jedan mali 
detalj je kako su sva društva iz prošlosti opterećena, Pula Sport najviše akumuliranim 
gubicima, ali smo popravili likvidnost sa danom pripajanja. Dva društva od četiri su imala 
minuse po žiro računima. Samo ukidanjem ugovora o cash pullingu, odnosno članarina, već će 
se priskrbiti neka sredstva. Iduće aktivnosti, da, mislim da ste me pitali, prvenstveno će biti 
usmjerene, već sada i jesu, na Tržnicu jer Tržnica također ima povijest rečemo, nećemo reći 
lošeg poslovanja, ali nedostatnih sredstava da bilo šta napravi sa prihodima koje je imala. 
Natkrivanje tržnice na Verudi, to je projekt koji nije dobio građevinsku dozvolu iz 2016. 
godine, znači aktivacija tog projekta. Nadalje, projektiranje strojarskih instalacija centralne 
Tržnice i vidjet ćemo, naravno, po odobrenju konzervatora, mogućnost za ugradnju 
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fotonaponskih modula na zgradu centralne tržnice jer svi znamo da, evo, poslije 
parlamentarnih izbora iduće godine da možemo očekivati povećanje cijene električne energije. 
Fratarski, sad je počela sezona, bitno je da odradimo i ovu sezonu, tamo imamo puno posla 
vezano za usaglašavanje sa svim mogućim propisima. Castrum je financijski, odnosno po 
pitanju likvidnosti bio dosta stabilan, a u zadnjih godinu dana smo napravili dosta u Pula 
Sportu po pitanju sredstava i imamo trenutno preko milijun i pol eura, odnosno 1.700.000,00 
eura projekata. Od toga se 700 tisuća eura odnosi na energetsko poboljšanje sportskih 
objekata, osim solarne elektrane imamo i preinake strojarskih instalacija na gradskom bazenu, 
gdje bi u dugoročnom razdoblju smanjili troškove energije.  
Toliko. Hvala. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
U redu, zadovoljan sam. Samo ako imate možda neko ime kako ćete nazvati to novo društvo? 
Ili još razmišljate? 
 
MARIO PERUŠKO 
Pa mi razmišljamo, ali naziv tvrtke, odnosno ime tvrtke je u domeni skupštine društva. Hvala. 
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
Poštovanje. Prvo pitanje je za pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade 
gospođu Sokolov Vidulin. Kakvo je stanje sa Zakladom za sport? Kakva su trenutna 
financijska sredstva? Jesmo li prikupili određeni broj novca? Koji je to iznos ukoliko znate? 
Da li imamo aplikacije od strane klubova i individualnih profesionalnih sportaša? I to je to što 
se tiče prvog pitanja. 
Drugo pitanje je za gospodina Gradonačelnika Filipa Zoričića. Da li mislite da biste prije 
odlaska i slanja delegacije da li vas osobno ili bilo koga drugog u inozemstvu, trebali sazvati 
sjednicu Odbora za međunarodnu suradnju pa makar da budemo informirani o vašim 
odlascima i mogućim sklapanjima bilo kakvih sporazuma ili pisma namjera? Hvala vam 
lijepo. 
 
IVANA SOKOLOV VIDULIN 
Evo vezano za Zakladu za sport, dakle, javni poziv je vani od 25.05.. Isključivo se prijave 
zaprimaju putem e-prijavnica, odnosno putem informatičke platforme. Poziv je vani 30 dana i 
nakon što istekne rok za prijavu onda ćemo imati nekakav konačan broj i znati koliko se 
zapravo klubova i sportaša pojedinaca prijavilo. U trenutku kada smo imali press konferenciju, 
na računu je bilo 77.500 eura. S time, da moram reći da upraviteljica Zaklade raspolaže 
financijama i stanjem na računu tako da u ovom trenutku ne znam točan iznos. Ono što je 
važno za naglasiti je da svatko može uplatiti na račun zaklade, tako da pozivam svih da uplate. 
Dakle, sve pravne i fizičke osobe, dakle, minimalan nekakav iznos za fizičke osobe je 100 
eura, za pravne osobe 500 eura. Neki su već uplatili. Tako da to su neki simbolički iznosi kako 
bi potaknuli naše sportaše, a vjerujem da će članovi, dakle upravnog odbora i upraviteljica, 
učiniti dobar posao. Ipak je ovo nulta godina, projekt koji nam je dosta, ajmo reći, nepoznat, 
ali vjerujem da ćemo uspjeti sa nekakvim dodatnim angažmanom, sakupiti i dodatna sredstva 
naših sponzora, tako da se veselimo sljedećoj godini, a očekujemo da će ova biti uspješna. 
Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Kovačeviću, hvala na pitanju. Nismo odavno o mojim putovanjima. Pa evo, ja 
sam sretan što ove dvije godine, najveći problem, jedan od najvećih problema ove gradske 
uprave je što sam ja išao u Lavov. Jako sam sretan zbog toga, moram priznati pred svima, ako 
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je to najveći problem, ja sam stvarno sretan. Ono što treba poštivati i što je po pravilniku treba 
poštivati. Ja sam od tih putovanja vani bio, koliko me sjećanje služi, u Istanbulu, Firenzi, 
Lavovu, bili su i Ljubljana,  Sarajevo, Trst, Sarajevo, grad prijatelj i pobratim, što je. Trst, 
Ljubljana, to se sve zna znači gdje sam bio. Toliko o tome u dvije godine, ali pera su se 
osušila, vidim. Dakle, ono što treba prijaviti, prijaviti i najaviti, što ne, ne. Prema tome, ja sam 
apsolutno miran oko sva ova putovanja još se sjećam kad sam u Firenzu kolegica Ademi i ja 
išli vlakom iz Trsta. Dakle, ako treba i što treba, pitao sam druge kolege gradonačelnike kako 
oni rade, prema tome, tu nije bilo problema, ako se naiđe da je problem, ići ćemo iz početka. 
Popravit ćemo. Tako da apsolutno vaše pitanje i konstatacija stoji, a ja odgovaram. 
Hvala.  
 
MARIN LEROTIĆ 
Dva pitanja kratka za Gradonačelnika. Jedno je: danas sam oko 15,30 prošao pored Parka Ane 
Frank. Vidim da još uvijek nije postavljena ploča. Prošlo je preko 80 dana, počela je turistička 
sezona. Očekivati je da će i turisti obilaziti naše parkove i s obzirom da mislim da je to dobra 
poruka. Kada se očekuje da će se napokon, moram priznati i reći, postaviti ta ploča? 
I drugo pitanje je tehničko s obzirom da nigdje, nikako nisam, unatoč mailovima i zahtjevima 
za pristup informacijama mogao dobiti podatak, zanima me da li vam je netko od gradskih 
poduzeća u većinskom vlasništvu Grada Pule ili u 100% vlasništvu Grada Pule platilo smještaj 
u Hotelu Esplanade u Zagrebu? 
Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, hvala vam kolega na pitanjima. Najprije, što se tiče Parka Ana Frank, stoji konstatacija, 
je evo dva mjeseca i nešto da se radi oko toga. Sada kad smo se sa našim Povjerenstvom o 
imenovanju ulica i trgova usuglasili vezano za tekst i na hrvatskom i na talijanskom jeziku, 
evo mi smo završili posao i ja se nadam ovih dana da će se ta ploča izmijeniti i stoji vaša 
kritika i ja sam očekivao to prije, ali evo, dok smo sve skupa to iskomunicirali, tu smo priču 
završili. Koliko ja znam vi ste pitali to pitanje. Jedno samo noćenje je platilo gradsko 
poduzeće Pragrande kad sam bio u Zagrebu, to nije bio Hotel Esplanade. Ne znam, ako imate 
informaciju da sam ja bio u Esplanade pa je to netko platio, vi to recite. Meni je to prva 
informacija zaista. Da je meni gradsko poduzeće nešto platio. Dakle, ja jedini put kad smo 
kolega Benčić i ja išli u Zagreb na sastanak za NPO vezano za Veli Vrh i Šijanu i tada je 
gradsko poduzeće platilo to jedno noćenje u Zagrebu. Mislim da je to bio Hotel Hilton u 
Radničkoj, u kojem sam uvijek, u onom skupom hotelu u koji uvijek idem kad sam u Zagrebu. 
Pa evo, ako vi imate stvarno da je netko platio Hotel Esplanade, podsjetite me pa me 
oduševite. To mi je prva informacija. Ako ja griješim, onda ću se ja ispričati, ali evo, ja se toga 
ne mogu sjetiti. Ako vi imate tu informaciju pomoći ćete mi. Ispričavam se ako vam nisu 
odgovorili, imate pravo na informaciju. Isto me zanima tko vam nije odgovorio.  
 
MARIN LEROTIĆ 
Prvo vezano za Park Ane Frank zaista smatram da i te procese koje ste sad spomenuli kroz 
povjerenstvo bi zaista trebao ubrzati. Mislim da se tu zaista ne radi o nekoj problematičnoj 
stvari da bi trebali čekati, ako sam dobro izračunao, 82 dana da se to stavi. Što se tiče Hotela 
Esplanade, da, dobio sam informaciju i zato sam je htio i provjeriti jer mi je bilo čudno, 
prvenstveno, s obzirom da ste gradonačelnik i predsjednik skupštine društva, mogli ste to 
platiti i preko računa Grada Pule pa bi to moglo biti vidljivo na aplikaciji i transparentno. 
Međutim, s obzirom da nije bilo vidljivo ja sam zatražio, ja sam dobio informacije o svim 
putovanjima trgovačkog društva kako u inozemstvu, tako i tuzemstvu. Međutim, jasna su mi 
prekrižena imena i prezimena osoba koja su koristila ta sredstva pa mi je zbog toga bilo i 
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čudno pogotovo kad vidim da je jedan račun na preko 1000 eura, a ne mogu to tvrditi da je to 
vaše pa ja kažem, ne mogu tvrditi zato jer nisam dobio, ali mi je nejasno, zato vas pitam. Zato 
postoji institut vijećničkih pitanja kako bih vas mogao pitati, da li je to to, zašto ne mogu 
dobiti imena i prezimena jer ja definitivno nisam osoba koja bi napao nekog djelatnika o tome 
smo imali raspravu prošlo gradsko vijeće između kolege Boljunčića i kolegice Ademi i tu se 
slažem s kolegicom Ademi da se ne treba ići na razine djelatnika. Zato pitam, zašto ja ne mogu 
dobiti ime i prezime ljudi koji putuju. Znači, ja neću sigurno napasti stručnog suradnika u bilo 
kojem poduzeću jer to smatram ispod bilo kakve političke razine, ali da ne mogu dobiti ime i 
prezime i da vidim tko je, zašto i koliko potrošio, a govorimo o transparentnosti. Znači, mislim 
da je moje pitanje je na mjestu i da mi se jasno dostavi imena i prezimena ljudi od 2022. tko, 
gdje, koliko i zašto. 
Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Dkle, ovako, kolege Lerotiću, vaše pitanje naravno da stoji, ali nemojte insinuirati da sam to 
bio ja. Dakle, i ja ću se danas potruditi da vidim tko je to bio, gdje za 1000 eura spavao u 
Esplanade. Ja sam u životu jedan put bio tamo i to s obitelji. Ja, što se tiče računa gradskog, 
gradskih poduzeća nema šanse da se to dogodi. Mene sad isto zanima. Nisu vam dali 
informaciju, koja su to imena i zašto su imena prekrižena. Neće dobro proći. Ako je to bilo 
tako. Tako da ću vam biti zahvalan da ili uputite meni ponovno to pitanje, ja ću provjeriti i 
ovako i onako, ali se insinuira i već znam što će biti nakon ovog svega, već je meni to jasno, 
ali stoji vaše pitanje, naravno da stoji i to ćemo provjeriti. Transparentno je sve, a ako se sazna 
tko je, mene isto zanima, rekli ste za 1000 eura. 
To je luksuzno zaista. 
 
MARIN LEROTIĆ (povreda Poslovnika) 
Povreda čl. 75. ako mogu. Prvo, ja nisam ništa insinuirao jer bi to bila optužba na vaš račun, ja 
sam pitao da li ste vi tamo odsjeli i da li je taj smještaj, odnosno taj trošak platilo neko 
trgovačko društvo. To je bilo pitanje. Nisam dobio odgovor. Pokazat ću vam na prvoj pauzi.  
 
IVAN ŽAGAR odustaje od pitanja. 
 
VITO PAOLETIĆ 
Eto, moj prvi sugovornik volio bih da bude direktor Pulaprometa gospodin Josipović. Naime, 
već smo večeras čuli u par navrata o turizmu, o prometu, o gužvama. Netko će zakolutati 
očima pa će reći da smo usmjereni samo na turizam, ali eto ne možemo se praviti da ne 
vidimo, zapravo, turizam je usmjeren prema nama budući na naše kulturno i prirodno nasljeđe. 
Tako da bih volio znati od direktora koje nas novosti očekuju u ovoj sezoni? Koliko su 
spremni naši busevi da više voze, da duže voze? Radnici, odnosno broj djelatnika znamo 
uvijek da je na knap, ono što bi se reklo. To je ono što bih volio čuti i također jedno podpitanje 
ovdje za direktora: je li tehnički moguće, odnosno je li izvedivo da u neko dogledno vrijeme 
osim najava stajališta videoputem, da se to isto omogući audioputem u autobusima i na 
hrvatskom i na talijanskom jeziku? Zahvaljujem. Grazie. 
A drugo pitanje će biti za pročelnicu Ivanu Sokolov, pročelnicu za društvene djelatnosti i 
mlade. Znamo da grad ima puno projekata, puno investicija za one najmlađe, što se tiče vrtića. 
Što to znači konkretno za iduću pedagošku godinu? Znamo da su sada pri kraju, ili vjerojatno 
već i gotovi upisi u vrtiće za iduću pedagošku godinu. Čemu se smiju nadati roditelji 
novorođenih beba i budući roditelji. 
Zahvaljujem. 
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TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Hvala na pitanjima. Pa, evo, iako se zapravo ponavlja skoro uvijek ista ili slična priča, i 
žalosno je da je tako, ali što se tiče, prije svega, broja vozača, mislim da smo pri rješenju tog 
problema, nadam se, na neki rok koji će biti malo duži, a ne samo možda mjesec, dva dana. 
Jučer su tri vozača koji su uspješno položili vožnju počeli sa radom na redovnim linijama. Još 
je u postupku školovanja devet vozača. Otprilike svaki tjedan dođu jedne do dvije osobe na 
razgovor i imamo već neke kandidate i za jesen, tako da to zaista ide u jednom dobrom smjeru. 
Što se tiče ostalih informacija i broja polazaka, tu također idemo u smjeru vraćanja broja 
polazaka na 2019., odnosno na razdoblje prije Covid-a, tako da imamo u planu uvesti neke 
dodatne polaske na primjer za Štinjan će to biti večernji polasci, pretpostavljam u 21,30. s tim 
još idemo sa zahtjevom prema vlasnicima, ali vjerujemo da je to samo formalnost. I isto tako 
naše gradske linije, 1, 2 i 3 Stoja, Veruda i Vidikovac, koje su ljeti nakon 17,00 sati više nisu 
išle svakih 20 minuta, nego svakih 30 minuta, a kasnije 45, tu ćemo također nastaviti sa tim 
vremenima svakih 20 minuta jer se dešavalo da ne uspiju svi putnici, na primjer ući u autobus 
na Verudeli ili kod kampa Stoja. Ostale stvari, još je bilo prije dvije sjednice ili tri, gospodin 
Biteri, ako mogu reći, je bio pitao za konačno rješenje pos naplate. Uz sve muke prošli tjedan 
smo dobili svu opremu, sav hardware, i sutra imamo jedno testno spajanje u jednom autobusu i 
nadamo se i da će to biti upogonjeno unutar nekih desetak dana. Imamo novu web stranicu, 
počela je prodaja preko Tiska i evo još su u pripremi neke novosti, ali treba nam i još možda 
nekih pet do deset dana da sve to posložimo pa ćemo s tim izaći van tako da, ako je pitanje da 
li smo spremni, ja vjerujem da da. 
Hvala.  
 
IVANA SOKOLOV VIDULIN 
Hvala vam na pitanju. Pa, evo, trenutno radimo na tri projekta. Počet ću s ovim koji je 
najizvjesniji, a to je dogradnja Dječjeg vrtića Centar. U tijeku je javna nabava i planirani 
početak radova je negdje u mjesecu, krajem kolovoza ili rujan. Što se tiče ostala dva vrtića, 
dakle, u tijeku je priprema dokumentacije za arhitektonski natječaj kojeg očekujemo negdje u 
rujnu i on bi trebao trajati negdje do kraja godine s time da je planiran početak gradnje novog 
vrtića na Valmadama tijekom sljedeće godine, dakle 2024. Što se tiče pak trećeg vrtića, tu je 
dokumentacija za vrtić Sveti Polikarp, Sisplac, kojem je istekla građevinska dozvola, tako da 
smo trenutno u tijeku usklađivanja projektno tehničke dokumentacije zbog isteka građevinske 
dozvole. Htjela bih samo još naglasiti da smo za ova dva projekta Dječjeg vrtića Pula i 
Valmade dobili bespovratna sredstva, odnosno dio bespovratnih sredstava. Evo. Hvala lijepo. 
 
DRAGO MARIĆ 
Hvala. Moje pitanje se odnosilo na dvije kategorije građana našega grada, to su djeca i osobe 
starije životne dobi. Prvo moje pitanje bit će upućeno pročelnici Ivani Sokolov, odnosi se na 
djecu. Obzirom da sudjelujem u radu jedne ustanove, a to je vrtići Mali Svijet, interesira me da 
li će po rebalansu proračuna biti izdvojena određena sredstva za saniranje nedostataka u 
vrtićima Mali Svijet? 
Drugo pitanje bit će vezano za osobe starije životne dobi, a upućeno je Gradonačelniku Filipu 
Zoričiću. Ako se u dogledno vrijeme dogodi dogradnja Štiglića sa očito malim kapacitetima, 
međutim, potrebe su ogromne na smještaj na ovaj dom i tu se čeka više od 10 godina. Mi u 
SDP-u se već dugo pripremamo i uskoro ćemo izaći sa inicijativom za izgradnju potpuno 
novog doma za osobe starije životne dobi koji bi bio u vlasništvu Grada Pule. Najbolji primjer 
kako se to uspješno rješava je Grad Umag. Pa ako to može Umag, zašto to ne bi mogla i Pula. 
Moje pitanje za Gradonačelnika: što misli o nadogradnji Štiglića i našoj ideji za novi dom za 
osobe starije životne dobi. Hvala. 
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IVANA SOKOLOV VIDULIN 
Hvala na pitanju. Pa evo, krenut ću od djece. Odnosno, nadovezat ću se zapravo na prijašnje 
pitanje. Pa da, mislim što se tiče rebalansa svaki vrtić dostavlja financijski plan. Naravno po 
dogovoru i imamo u planu, prije svega, kao što znamo, situacija sa krovovima na tom vrtiću na 
nekoliko objekata nije najsjajnija, tako da ćemo krenuti sa sanacijom nakon dugo godina 
čekanja i krpanja, ajmo to tako reći. To su veliki iznosi za koje smo osigurali sredstva u 
zadnjem rebalansu prošle godine, međutim, nismo ih stigli potrošiti, tako da moramo 
ispočetka. Međutim, ono što jesmo napravili je za Dječji vrtić Veruda prijavu na Fond za 
energetsku učinkovitost. Dakle, kompletnu sanaciju zato što smatramo da samo krpanje krova 
tamo ne bi bilo dovoljno i da ga je potrebno kompletno urediti, tako da ćemo, dakle, u 
daljnjem nekom vremenu ići u tom smjeru. To je što se tiče vrtića. Ja bih samo evo ukratko 
spomenula ovo za umirovljenike, ako smijem, dvije rečenice. Dakle, mislim da je jako važno, 
kad pričamo o umirovljenicima, da su nam oni, dakle bitna stavka. Starimo kao stanovništvo i 
to znamo, pogotovo u gradu Puli. Pokazat će nam to poslije i slika zdravlja koju će nam 
prezentirati doktorica Lazarić Zec. Međutim, stalno pričamo o deinstitucionalizaciji i mislim 
da paralelno sa otvaranjem kapaciteta moramo razmišljati o razvijanju usluga u zajednici i 
mislim da Grad Pula ide u tom smjeru. Pritom mislim na usluge u zajednici, kao što su pomoć 
u kući, gerontodomaćice, mislim na razno razne servise u zajednice koje smo omogućili kroz 
Centar podrške 521. mislim kroz razne udruge civilnog društva, ali isto tako mislim i na 
usluge koje pruža Alfredo Štiglić, a koje Grad Pula, odnosno Odjel za društvene djelatnosti 
sufinancira. Mislim da ono što je bitno, naravno da će određeni dio stanovništva, odnosno 
osobe starije životne dobi trebati smještaj i morati će se smjestiti u dom, ali ono što želimo, 
ako idemo u trend deinstitucionalizacije i Europe, nazovimo to tako, onda mislim da moramo 
razmišljati o kvaliteti života naših starijih sugrađana dok su u svome domu, a to možemo samo 
ako razvijamo usluge u zajednici i ako razvijamo ove usluge koje sam prije navela, od pomoći 
u kući do savjetovališta za obitelj koje provodi Alfredo Štiglić i tome slično. Evo, samo kao 
malo uvod.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Mariću hvala na pitanju. Još sam u šoku od pitanja kolega Lerotića. Neću spavati kad 
saznam tko je potrošio 1000 eura u hotelu. Ovako, a pogotovo ako nije istina. Što se tiče doma 
Alfredo Štiglić, dakle, radimo to skupa sa županijom. Županija radi projekt, upravo radi 
troškovnik. Zamjenica radi na tom projektu zajedno sa županijom i pročelnica Sokolov. 
Govorimo o proširenju doma i depadansi. Vaša inicijativa, čekamo je čuti pa da vidimo u 
kojem smjeru ide. Biti ćemo sigurno potpora, a i mi ćemo uskoro izaći također, vjerujem sa 
jednim dobrim konceptom javno privatnog partnerstva. Treba tu stvar potaknuti za treću 
životnu dob. To je na kraju krajeva vaša politika, tako da itekako je treba podržati. Hvala.  
 
DRAGO MARIĆ 
Osvrnuo bih se samo na obrazloženje pročelnice Sokolov. Kad sam postavio pitanje, nisam 
mislio samo o krovovima. Mislim, ne znam da li su vijećnici upoznati, ustanova o kojoj sam 
govorio ima objekte koji su jako davno sagrađeni. Neki iz 60.-ih i 70.-ih godina. 
Institucionalno održavanje je bilo jako loše sve te godine. I ne radi se samo o krovovima. 
Krovovi su ono stvarno u kritičnom stanju, međutim, tu su i elektroinstalacije koja su velika 
opasnost za djecu, tu su i vodovodne instalacije zastarjele, tu su i podovi, tu su i druge stvari. 
Evo. Hvala.  
 
GORDANA FERENČIĆ 
Imala sam namjeru danas postaviti dva pitanja, no međutim, za jedno me preduhitrio vijećnik 
Boljunčić, pa ću jedno pitanje postaviti našem Gradonačelniku, a odnosi se na ugradnju 
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liftova. Naime, zanima me da li je grad što poduzeo, da li ćemo pokušati iz europskih fondova 
doći do sredstava? Jer baš se nadovezujem na ovu raspravu vezano za Alfredo Štiglić. Znamo 
da nemamo dovoljan kapacitet za smještaj umirovljenika. Znamo da u našem gradu je preko 
20% umirovljenika koji su stariji od 65 godina. Ako bismo uspjeli dobiti ta sredstva iz 
europskih fondova, a znamo da u velikom dijelu bi znači se financirala ugradnja liftova u 
nekom manjem dijelu bi to ljudi sami financirali, mogli bi ti umirovljenici duže vremena 
ostajati u svojim domovima, mogli bi se prošetati, i ako bi imali lift i invalidi sa kolicima se 
spustiti ispred zgrada, a bilo bi isto i za hitnu pomoć i za vatrogasce puno lakše, i za naravno 
za majke koje imaju malu djecu. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana vijećnice Ferenčić, hvala vam na pitanju. Vi uvijek brinete o trećoj životnoj dobi i s 
pravom. Dakle, mi smo razgovarali o toj temi s upraviteljima. Kad imamo sastanke za „Dolce 
vitu”,  tada razgovaramo i o tome. Upravo je nedavno završio jedan takav sličan natječaj i vi 
predlažete i kolege iz SDP također su govorili o toj temi. Mi ćemo se itekako pozabaviti time. 
Čekamo natječaje fonda, aktivirati ćemo se po tom pitanju. Čekamo upravitelje koje su te 
zgrade. Evo, itekako stoji tema potrebna. Bit će novca iz sredstava gotovo. Na nama je samo 
da se dobro pripremimo. Tako itekako stoji, a vi ćete siguran sam pratiti kako tempo ide. Evo. 
Hvala vam.  
 
PREDSJEDNICA  
Ovime je iscrpljeno vrijeme za vijećnička pitanja.  
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 23. SJEDNICE 

GRADSKOG  VIJEĆA OD 25.04.2023. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 24. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa Predsjednica isti daje 
na glasanje te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 24. sjednice Gradskog vijeća od 25.04.2023. 
 
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE STRATEGIJE RAZVOJA URBANOG PODRUČJA PULA ZA 
  RAZDOBLJE OD 2021. DO 2027. GODINE I AKCIJSKOG PLANA ZA  
  PROVEDBU STRATEGIJE 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i lokalnu koordinatoricu za strateško 
planiranje.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sean Soldatić s replikom vijećnika Mihe 
Pausa i Dušanka Babića, Dušica Radojčić, Noel Mirković, Igor Belas, Elena Puh Belci, Valter 
Boljunčić s replikom vijećnika Seana Soldatića, Noela Mirkovića i Mihe Pausa, Milan Rašula 
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s replikom vijećnika Seana Soldatića i Noela Mirkovića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na 
pitanja dala je pročelnica Anja Ademi. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 STRATEGIJU RAZVOJA URBANOG PODRUČJA PULA 

za razdoblje od 2021. do 2027. godine i Akcijskog plana za provedbu Strategije 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O USTROJSTVU I DJELOKRUGU UPRAVNIH 
TIJELA   GRADA PULA-POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta i podneseni 
Amandman Gradonačelnika dala Anja Ademi, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu 
samoupravu. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Igor Belas (SDP), Dušica Radojčić 
(Možemo!) koja se pozvala na povredu Poslovnika za koju povredu ima tri minute na 
raspolaganju te da je Predsjednica vijeća ne može prekidati ako se žele držati demokratskih 
procedura koje su usvojili. Isto tako, prema tom istom čl. 75. stavak iza ovoga koji nalaže tri 
minute stoji da mi morate odgovoriti na ono što sam pitala. Kažem, procedure su temelj 
demokratskog sustava, ostalo se može nazvati  diktaturom ili samovoljom. Raspravu u ime Kluba 
vijećnika nastavio je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-DDI) i Dušanko Babić (NL Filipa Zoričića). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević, Drago Marić, Milan Rašula s 
replikama vijećnika Valtera Boljunčića i Dušice Radojčić, Elena Puh Belci s replikama 
vijećnika Dušanka Babića, Milana Rašule i Drage Marića, Daniel Deković s replikama 
vijećnika Milana Rašule i Noela Mirkovića, Marija Marković Nikolovski, a dodatno 
objašnjenje i odgovore na pitanja dala je pročelnica Anja Ademi i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 9 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pula-Pola  
 
 
 
 
 

Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu do 21,45 sati. 
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AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 
IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PULA-POLA ZA 2023. GODINU  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna Sajić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a dodatno objašnjenje i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Vesna Sajić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, donijelo 
 
 ODLUKU  
 o Izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula-Pola za 2023. godinu 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE SLIKE ZDRAVLJA GRADA PULA-POLA 2022.  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o Slici zdravlja dala Danijela Lazarić 
Zec, predstavnica izrađivača Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Ana Fonović (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala su vijećnici Marija Marković Nikolovski, Drago Marić, Ivan 
Žagar, a dodatno objašnjenje i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
  SLIKU ZDRAVLJA Grada Pula-Pola 2022. 
 
 

 
AD – 7. DONOŠENJE ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana Sokolov, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Ana Fonović (Možemo!). 
 
 Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o socijalnoj skrbi 
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AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA  
SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2023. GODINU 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Paolo Trani, 
predsjednik Savjeta mladih Grada Pule.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula, a dodatno objašnjenje i odgovore na 
pitanja dao je Paolo Trani. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU 
 o odobravanju programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2023. godinu 
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATKINJE ZA ČLANICU 
  UPRAVNOG VIJEĆA DJEČJEG VRTIĆA „MALI SVIJET” PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana Sokolov, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Sean Soldatić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA” glasa,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o prijedlogu kandidatkinje za članicu Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Mali svijet” Pula  
 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  

NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA PUČKOG  
OTVORENOG UČILIŠTA PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akata dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. 
te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Pučkog otvorenog učilišta Pula 
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AD – 11. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
NAČINU PRUŽANJA JAVNE USLUGE SAKUPLJANJA KOMUNALNOG  
OTPADA NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA 

 
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja 
Ademi, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnika Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Drago Marić s replikom vijećnika Milana Rašule, 
Noel Mirković, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Anja Ademi i Robi 
Fuart, direktor Pula Herculanea d.o.o.. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o Izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 

komunalnog otpada na području Grada Pula-Pola 
 
 
 
 
 
AD – 12. INFORMACIJA O SPORAZUMU O SURADNJI IZMEĐU 

LVIV (UKRAJINA) I PULA-POLA (REPUBLIKA HRVATSKA) 
 
 
Uvodno obrazloženje i informacije o sporazumu dao je kao izvjestitelj Gradonačelnik Grada 
Pule Filip Zoričić. 
 
U ime kluba nije bilo rasprave. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula, Dušica Radojčić s replikom 
Milana Rašule te je nakon njih Gradonačelnik Filip Zoričić u tijeku rasprave uzeo riječ 
izjašnjavajući se o izraženim primjedbama i mišljenjima. 
 
U nastavku rasprave sudjelovali Noel Mirković i Sean Soldatić s replikom Milana Rašule te je 
nakon zaključenja rasprave Gradonačelnik dao dodatna obrazloženja. 
 
Predsjednica vijeća zaključuje raspravu i utvrđuje  
 

- da je da su vijećnici Gradskog vijeća primili na znanje informaciju o 
Sporazumu o suradnji između Lviv (Ukrajina) i Grada Pula-Pola (Republika Hrvatska). 
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Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 25. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 25. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 
 

Dovršeno u 00,20 sati 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIČAR        PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović         Marija Marković – Nikolovski 
 
 
 
 
 
 
KLASA:024-03/23-01/95 
URBROJ:      
Pula, 06.06.2023. 
 
 


